
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 30. september 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål CF

Hvad kan ministeren oplyse om omfanget af advokatudgifter i forbindelse med undersø-

gelsen af en række ledelsesforhold på Statens Serum Institut, herunder hvorfor og hvem

der har truffet beslutning om, at udgifterne skulle afholdes uden forudgående udbud?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V), Ellen Trane Nørby (V), Sophie

Løhde (V) og Hans Andersen (V).

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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